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§ 7 

Ramp i trappan mellan Klacktorget och Pjäxvägen 

– svar på medborgarförslag 

Dnr 1.2.4.14-2018 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden avslår medborgarförslaget. 

2. Till protokollet bifogas funktionshinderrådets synpunkt. 

Ärendet 

Förvaltningen har undersökt möjligheten men anser att kostnaden 

för en ramp inte står i proportion till nyttan. Det finns många 

önskemål och behov av förbättringar i stadsdelsområdets parker, 

bland annat upprustning av lekplatser som också är viktiga för 

barnfamiljer. 

 

Stadsdelsförvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 3 maj 2018. 

Beslutsgång 

Ordförande yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Tillägg till protokollet 

Synpunkt från funktionshinderrådet 

Rådet har tagit del av ärendet och delar inte förvaltningens 

bedömning utan anser att en ramp skulle förbättra tillgängligheten 

för många medborgare; såväl funktionshindrade som personer med 

barnvagn. Vi menar att, om det inte är möjligt att få in kostnaderna 

för denna ramp i årets eller nästa års budget, så bör förvaltningen 

söka externa pengar för tillgänglighetsprojekt. 

  


